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Yunjia Sun 

Shanghai 

+86 21 6080 0976 

yunjia.sun@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Banking and finance 

◼ Aviation and aviation finance 

◼ Project finance 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Before joining Han Kun, Ms. Sun practiced with King & Wood Mallesons. 

Ms. Sun specializes in banking and finance, aircraft finance leasing, and corporate banking business.  

She has been involved in numerous aircraft and aviation equipment finance and lease projects and 

represented domestic airline companies, leasing companies, and commercial banks in various 

transactions, including PDP finance for purchasing new aircraft, operating leases, financing leases, 

lease novations and assignments, and sale-leasebacks of aircraft. 

Ms. Sun has accumulated experience in dealing with different types of domestic and international 

financing transactions, such as general commercial loans, syndicated loans, project financing and 

accounts receivable financing.  She provides legal services that include reviewing transaction 

documents, conducting due diligence, preparing standard documentation and issuing legal opinions. 

EDUCATION 
Ms. Sun graduated from the East China University of Political Science and Law with an LL.M. degree 

in 2015 and a B.A. degree in 2012. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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孙贇嘉 

上海 

+86 21 6080 0976 

yunjia.sun@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 银行和金融 

◼ 航空及航空金融 

◼ 项目融资 

工作经历 

孙律师此前曾在北京市金杜律师事务所工作。 

孙律师代表境内外的出租人、银行、航空公司参与过多种类型的飞机和飞机发动机融资项目，

包括新飞机预付款融资、经营性租赁、融资租赁、售后回租和租赁更新等。 

孙律师拥有各类国内和跨境融资项目的丰富经验，包括一般商业贷款、银团贷款、项目融资、

应收账款融资等。提供的法律服务包括审阅交易文件、进行法律尽职调查、起草项目文件及

提供中国法律意见等。 

教育背景 

孙贇嘉律师于 2012 年取得华东政法大学英语文学学士学位，于 2015 年取得华东政法大学经

济法硕士学位 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


